

基督教紐約聖教會
Queens Taiwanese Evangelical Church

2015 VACATION BIBLE CAMP



Summer is just around the corner. This upcoming summer, our church is going to host the “Everest” Vacation Bible Camp (VBC) August 17 – 21 from 9 a.m. to 3 p.m. Children 5 years old to 11 years old are invited to join us as we “Conquering Challenges with God’s mighty power” through music, Bible teaching, games, crafts, snacks and worship. It’s a week you don’t want to miss! - Register now to be a part of this “Everest” VBC!

暑假及將到來了，今年暑假，本教會將於 8 月 17 日至 21 日，每天上午從 9 時至中午 3 時 舉辦『挑戰珠峰』兒童暑期聖經營。歡迎五歲 至 十一歲的孩子們與我們一同來參加，在這兒童暑期聖經營裏，孩子們將通過音樂，聖經的教導，遊戲，勞作品，點心和崇拜來經歷如靠著上帝的大能勝過挑戰。這將是一個你不想錯過的一個星期，！現在就註冊成為『挑戰珠峰』兒童暑期聖經營的一分子！

日期 Date: August 17 – 21
時間 Time: 9:00am~3:00 pm
年齡 Age: 5 to 11 years old
地點 Place: Queens Taiwanese Evangelical Church
40-31 165th Street, Flushing, NY 11358

註冊 Registration : 請連絡/Please Contact :
Brenda Liu(646) 269-3815
畢業 Graduation: Sunday, August 24 at 10:00 am